
 

 

Lemelerveld 19 april 2013. 

 

Betreft Rechterensedijk. gedeelte viersprong tot bocht.  

 

Dames en Heren, leden van de raad gemeente Dalfsen. 

 

Op de a.s. raadsvergadering komt aan de orde, voortgang verkenning Rechterensedijk, al een paar keer mijn mening hierover aan U 

voorgesteld, wil ik toch nog een keer uw aandacht hiervoor, van u vragen. 

De Rechterensedijk een levend monument moet men niet verplaatsen, verschillende voorstellen tasten de authentieke Rechterensedijk 

flink aan n.l. weg ernaast leggen, één rij bomen kappen, inhammen maken en wat nog meer bedacht kan worden. 

Volgens de raad moet er wat veranderd worden aan deze weg n.l. verkeersveiligheid, en de doorstroming is minimaal en dat is denk ik 

goed gezien, hoe dit uitgevoerd moet worden is voor u een belangrijke keuze. 

Kappen van bomen en bos is voor sommigen een verschrikkelijk begrip, maar alles wat leeft, zal eens plaats moeten maken voor 

nieuw en jong leven. 

De bomen op Rechterensedijk zullen nog best enkele jaren meegaan, maar als er een probleem is, zoals door u genoemd, dan moet het 

zo aangepakt worden, die het probleem oplost en dat het toekomstbestendig en duurzaam is, er zijn maar weinig investeringen die 

méér dan honderd jaar kunnen meegaan.(kosten), 

Dat een páár fracties van Uw raad zich al uitgesproken hebben voor een authentieke Rechterensedijk, die duurzaam en 

toekomstbestendig is stemt mij goed! 

Met dank voor uw aandacht, wens ik u succes met het raadswerk en het besluit over de toekomst van de Regtersediek. 

 

Vriendelijke groeten Gerard Noordman Mr Gorisstraat 28 Lemelerveld     


